

# TALENTS RECRUITMENT: SUN YAT-SEN MEMORIAL HOSPITAL, CHINA 中山大学孙逸仙纪念医院海外人才招聘



➡ 洛杉矶站: UCLA

➡ 波士顿站: Harvard

敬请关注中山大学孙逸仙纪念医院  
2013年7月中旬赴美招聘会



中山大学孙逸仙纪念医院  
SUN YAT-SEN MEMORIAL HOSPITAL, SUN YAT-SEN UNIVERSITY

# WE VALUE ASPIRATIONS



## **Talent Recruitment Programs 2013: Sun Yat-Sen Memorial Hospital, Guangzhou, China**

Sun Yat-Sen Memorial Hospital, Sun Yat-Sen University (SYSU), invites global applications for the prestigious medical positions under 6 talent recruitment programs with high impact. We offer competitive salaries with a comprehensive benefits package. Equivalent funding will also be provided for approved research projects.

Successful candidates are expected to work in the field of Orthopedics, Cardiovascular Medicine, Hematology, Intensive Care, Hepatobiliary Surgery, Oncology, Dermatology, Otolaryngology, Ophthalmology, Rehabilitation Medicine, Pathology, Basic and Clinical Medicine.

### **About the Hospital:**

Sun Yat-Sen Memorial Hospital, SYSU, was founded in 1835 as the first hospital providing western medicine service in China. This is the place where Dr. Sun Yat-Sen, the great revolutionary forerunner, studied in 1886 and planned the revolution of creating the country's first democratic government.

Undergoing an exciting period of growth and expansion, our hospital has developed into a top teaching hospital with 4 hospital locations, more than 2.2 thousand beds, 3 million outpatients, about 50 thousand operations, and 80 thousand discharged patients on average a year.

Following a strategy to recruit and nurture international medical talents, the hospital has more than 4.2 thousand staff members, with two Cheung Kong Scholars (one of them being the Chief Scientist for the 973 National Project), and 429 professors (196 of them being the doctorate and master mentors) to train medical students and lead scientific research programs.



**中山大学孙逸仙纪念医院**  
SUN YAT-SEN MEMORIAL HOSPITAL, SUN YAT-SEN UNIVERSITY

<http://www.syshospital.com/>

# WE VALUE ASPIRATIONS



## **Opening Programs and the Criteria:**

### **Foreign Experts Program:**

Applicants are expected to work in China for at least 2 months of each year. Also, a doctorate or post doctorate degree and the international experience as a professor in key universities or research centers are required. This program is opening for foreign nationalities. Preferable applicants under the age of 65.

### **Foreign Talents Program:**

Applicants are expected to work in China for at least 9 months of each year and for 3 years in a row. This program is opening for foreign nationalities. Preferable a doctorate or post doctorate degree holder under the age of 65.

### **Long-term Program for Innovative Experts:**

Applicants are expected to have acquired a doctorate or post doctorate degree beyond China, and to have the international experience as a professor in key universities, medical institutes, or research centers. Preferable applicants under the age of 55.

### **Youth Talents Program:**

Applicants are expected to either have acquired a doctorate or post doctorate degree beyond China, with an international working experience for 3 years or above in the field of medical research, or have acquired a doctorate or post doctorate degree in China, with an international working experience for 5 years or above in the field of medical education or research. Fresh graduates with outstanding research results can also be considered as competitive candidates. Preferable applicants under the age of 40 with the potential to become a leader in the specific research field.



**中山大學孫逸仙紀念醫院**  
SUN YAT-SEN MEMORIAL HOSPITAL, SUN YAT-SEN UNIVERSITY

<http://www.syshospital.com/>

# WE VALUE ASPIRATIONS



## **Cheung Kong Scholars Program:**

Applicants are expected to have acquired a doctorate or post doctorate degree, with the international experience as a professor or associate professor at the frontline of medical education or research. Preferable applicants under the age of 45, with global recognitions for previous medical research results.

## **Pearl River Scholars Program/ Talents Program of Sun Yat-Sen University:**

Applicants are expected to have acquired a doctorate or post doctorate degree with relevant working experience. Fresh graduates with outstanding research results and the potentials to become leaders in the specific research fields can also be considered as competitive candidates. Preferable applicants under the age of 45 for the Pearl River Scholars Program and under the age of 35 for the Talents Program of Sun Yat-Sen University.

**To apply, please submit the following documents to Ms Song: [adssf@mail.sysu.edu.cn](mailto:adssf@mail.sysu.edu.cn)**

- (i) Curriculum Vitae (including a scanned copy of passport or ID, degree certificates, documents proving the previous job positions, research projects, list of publications, clinical trial results, awards and achievements for the past 5 years);
- (ii) A letter stating the research projects planned for the hospital;
- (iii) 3 letters of recommendation by known experts (with names and contacts).

**Applicants are also welcome to contact us by the following means:**

**Address:** Human Resources Office, Sun Yat-Sen Memorial Hospital, Sun Yat-Sen University,  
No. 107, Yanjiang West Road, Yuexiu District, Guangzhou, P.R.China

**Zip Code:** 510120

**Contact person:** Ms Song

**Tel:** 0086-20-81332633

**Email:** [adssf@mail.sysu.edu.cn](mailto:adssf@mail.sysu.edu.cn)

**Hospital Website:** <http://www.syshospital.com/>



**中山大學 孫逸仙紀念醫院**  
SUN YAT-SEN MEMORIAL HOSPITAL, SUN YAT-SEN UNIVERSITY

<http://www.syshospital.com/>

WE VALUE  
ASPIRATIONS



## 中山大学孙逸仙纪念医院海外高端人才招聘：

### 医院简介：

中山大学孙逸仙纪念医院(中山大学附属第二医院)创建于 1835 年，是我国历史最为悠久的西医医院，至今已有 170 多年的历史。伟大的革命先驱孙中山先生曾以“逸仙”之名在此学医并从事革命运动。百年传承，医院现已发展成为一所集医疗、教学、科研和预防保健为一体的大型综合性三级甲等医院。目前，医院共有三个院区，一个门诊部，包括：院本部、南院区、增城院区及南校区门诊部。现有职工 4200 余人，其中有长江学者 2 人，973 首席科学家 1 人；高级职称 429 人；博士生导师 58 人，硕士生导师 138 人；医院年开放床位 2200 张，年门诊量逾 300 万人次，年住院手术例数近 5 万台，年出院病人近 8 万人次。医院每年承担着 1000 余名全日制本科生、600 余名全日制研究生和 400 余名进修生的管理及培养任务，是全国首批较大规模（100 人/年）开办八年制临床医学博士教育的五所院校的重要组成部分之一。

### 招聘方向：

重点招聘骨外科、心血管内科、血液内科、重症医学科、肝胆外科、肿瘤科、皮肤科、耳鼻喉科、眼科、康复科、病理科、基础医学等临床学科和生命学科相关的优秀人才。



中山大學 孙逸仙纪念医院  
SUN YAT-SEN MEMORIAL HOSPITAL, SUN YAT-SEN UNIVERSITY

<http://www.syshospital.com/>

# WE VALUE ASPIRATIONS



## 招聘人才推荐项目：

**推荐申报国家外专局高端外国专家项目：**非华裔外国专家，不超过 65 岁；在国外著名高校、科研院所担任相当教授职务；引进后每年来华工作时间不少于 2 个月。

**推荐申报中组部外专千人计划项目：**非华裔外国专家，不超过 65 岁；引进后至少连续来华工作三年，每年不少于 9 个月。

**推荐申报中组部“千人计划”创新人才长期项目：**一般应在海外取得博士学位，不超过 55 岁；在海外知名高校、医疗及科研院所担任正教授或相当职务。

**推荐申报中组部青年千人计划项目：**年龄不超过 40 周岁；在海外知名高校取得博士学位，并有 3 年以上的海外科研工作经历；在国内取得博士学位的，应在海外从事教学或研究工作 5 年以上；是所从事科研领域同龄人中的拔尖人才，有成为该领域学术或技术带头人的发展潜力。对博士在读期间已取得突出研究成果的应届毕业生可破格引进。

**推荐申报教育部长江学者奖励计划项目：**一般具有博士学位，年龄不超过 45 周岁；在海外教学科研一线工作，担任副教授以上或相应职位；学术造诣高深，在本学科领域取得国际公认的重大成就。受聘特聘教授须全职到岗工作，受聘讲座教授每年来华工作时间不少于 2 个月。

**推荐申报广东省珠江学者或中山大学百人计划项目：**博士学位，年龄不超过 45 周岁（珠江学者）或 35 周岁（百人计划）；在海外从事教学或研究工作或已取得突出研究成果的应届毕业生，是所从事科研领域同龄人中的拔尖人才，有成为该领域学术或技术带头人的发展潜力。



中山大學 孫逸仙紀念醫院  
SUN YAT-SEN MEMORIAL HOSPITAL, SUN YAT-SEN UNIVERSITY

<http://www.syshospital.com/>

# WE VALUE ASPIRATIONS



## 应聘材料:

- 1、个人简历（随附护照、学历学位、职称职务证明等扫描件）；
- 2、近五年来承担的科研项目、发表论文、技术和应用成果、获奖成果等；
- 3、来院工作的学术研究计划；
- 4、三名同行知名专家的推荐函（含推荐人联系方式）。

## 联系方式:

联系人：宋老师

联系地址：广州市沿江西路 107 号中山大学孙逸仙纪念医院人事科

邮政编码：510120

联系电话：020-81332633

Email: [adssf@mail.sysu.edu.cn](mailto:adssf@mail.sysu.edu.cn)

网址: <http://www.syshospital.com/>



中山大學 孫逸仙紀念醫院  
SUN YAT-SEN MEMORIAL HOSPITAL, SUN YAT-SEN UNIVERSITY

<http://www.syshospital.com/>